
❜❜Ik ben vast niet de enige
die er niet uitkomt hoe 

het allemaal zit

Paula Zuidhof schreef een openhartig boek 
over omgaan met dementie
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Overveen ■ Dat zegt een woord-
voerder van het Centraal Orgaan op-
vang Asielzoekers (COA) desge-
vraagd. Al eerder kwam het verras-
sende nieuws naar buiten dat de lo-
catie voor de tweede maal in beeld is
voor de huisvesting van asielzoe-
kers. Het gaat om een met een hek
afgesloten stuk grond met een oud
gebouwtje tussen een trafostation
van Liander en de volkstuinen.

De eerste keer was vorig jaar voor
de opvang van zestig asielzoekers,
maar toen zette het COA na een ’ver-
kenning’ een streep door dit voor-
stel van de gemeente Bloemendaal.

Er moest te veel in het gebouw wor-
den geïnvesteerd en dat was te duur,
oordeelde het COA.

De taakstelling voor de gemeente
is vervolgens door de spreidingswet
verhoogd. Ging het vorig jaar nog
om negentig plekken, in 2024 zijn
dat er door de spreidingswet 169 ge-
worden. Grote leegstaande gebou-
wen in Bloemendaal zijn moeilijk te
vinden en vandaar hoopt de ge-
meente dat de oplossing aan de Wes-
telijke Randweg ligt.

Verkenning
De gemeente houdt voor het aantal
te huisvesten asielzoekers aan de
Westelijke Randweg een slag om de
arm. Maar er kan tijdelijke huisves-
ting worden gerealiseerd op het
stukje grond. Indien honderdvijftig

asielzoekers naar de Westelijke
Randweg gaan en zo’n twintig jonge
asielzoekers naar de Sparrenlaan in
Aerdenhout heeft de gemeente de
taakstelling van dit jaar vervuld.

Het COA voert op verzoek van de
gemeente een tweede ’verkenning’
uit naar deze locatie met de huisves-
ting van meer mensen in gedachten.
De huisvesting van zestig asielzoe-
kers is financieel een ander verhaal
dan wanneer op een plek honderd-
vijftig mensen komen te wonen.
„Dat zijn we nu aan het onderzoe-
ken.” 

De veiligheidsrisico’s van de om-
geving, het pand staat vlak bij een
Liander-station, worden in deze af-

weging meegenomen. De COA-
woordvoerder kan niet zeggen wan-
neer er duidelijkheid komt, omdat
meer partijen een rol spelen zoals de
gemeente Bloemendaal en grondei-
genaar Wibaut.

Wibaut
Grondeigenaar Wibaut, een project-
ontwikkelaar, heeft eerder gezegd
mee te willen werken aan de huis-
vesting van asielzoekers op deze
plek. Het stukje grond is niet groot,
maar Wibaut kwam in 2020 met het
plan om op deze plek 105 studenten-
flats te bouwen met de naam com-
plex 1828. Het plan leidde toen tot
veel ophef, waarna de gemeenteraad
het van de agenda afvoerde. 

De studentenflat zou volgens de
buurt te dicht bij het een transfor-
matorstation van Liander komen en
dat was risicovol voor de jonge be-
woners. Omwonenden waren daar-
naast bang dat bomen zouden moe-
ten sneuvelen en dat de studenten
en jongeren voor overlast in de
buurt zouden zorgen. 
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Locatie Westelijke Randweg
in beeld voor 150 asielzoekers
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Op de locatie Westelijke Randweg 1 in Overveen ko-
men mogelijk zo’n honderdvijftig asielzoekers te
wonen. Als op de locatie een AZC komt, blijft die
voorziening gedurende meerdere jaren in stand. •i

Misverstanden over
locatie Sparrenlaan
Over de bestemming locatie
Sparrenlaan voor Minderjarige
Alleenstaande Vreemdelingen
leven veel misverstanden. De
pastorie en het bijgebouw zijn
door de kerk verhuurd aan het
COA voor de huisvesting van
zo’n twintig asielzoekers onder
de achttien. 
De COA-woordvoerder over de
details van de huurovereen-
komst: „Het kerkgebouw is niet
verhuurd aan het COA, het is
wel de bedoeling dat dit ge-
bouw gebruikt gaat worden
door de buurtbewoners én de
jonge nieuwkomers.”

Als er een AZC
komt, blijft die
meerdere jaren 
in stand

Haarlem ■ Onder toeziend oog van
alle graven die in zeshonderd jaar de
scepter zwaaiden over de graafschap-
pen West Frisia en Holland kruisten
gisteravond de allerjongste generatie
politici de degens in de Gravenzaal
van het Haarlemse stadhuis.
De Jongerenraad van Haarlem ging
voor het eerst publiekelijk in debat
over vier voorstellen die zij in de afge-
lopen maanden hadden voorbereid. 
De toekomst van de stad in debat over
de toekomst van de stad, zeg maar.
Over uitgaan voor jongeren onder de
18 jaar ging het en over Life Skills-on-
derwijs. Maar ook over menstruatie-
armoede en wat het stadsbestuur
daartegen zou kunnen doen. En over
mentale gezondheid. 
Was er ook een notulist bij dit raads-
debat? Ja, maar dan wel eigentijds:
Noah Tukker alias rapper Notulist ver-
levendigde voor zover nodig de dis-
cussie met zijn woordkunsten.
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